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P R O T O K Ó Ł  NR XXVIII/20 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 14 grudnia 2020 roku 

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

Ponadto w obradach udział wzięli goście /listy obecności stanowią załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XXVIII sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie 

poinformował, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, retransmitowane i utrwalane  

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i nagrania z obrad  

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz  

w kanale youtube. Obecność na sali w trakcie obrad jest jednoznaczna z wyrażeniem zgody 

na upublicznienie wizerunku i przekazywanych treści. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrz 

Dobiegniewa, Panią Grażynę Gradowską Sekretarza Gminy, Panią Dorotę Kopytek Skarbnika 

Gminy, radnych oraz poprosił radnych o zalogowanie się do systemu do głosowania,  

co jest równoczesne ze sprawdzeniem obecności i ustaleniem kworum. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie otworzył punkt 2 porządku obrad 

sesji. 

Rada porządek obrad przyjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wnioski i zapytania radnych. 

4. Wystąpienie Burmistrza Dobiegniewa. 

5. Uchwalenie budżetu gminy na rok 2021. 

a) Przedstawienia projektu uchwały budżetowej gminy na rok 2021. 

b) Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze  

w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Dobiegniew na 2021r. 
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c) Odczytanie opinii Komisji Rady Miejskiej. 

d) Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej. 

e) Podjęcie uchwały budżetowej gminy na rok 2021. 

6. Uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2030. 

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 

2021-2030 

b) Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze 

w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2020-2030. 

c) Dyskusja nad przedłożonym projektem uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

d) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2030. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie. 

a) zmian uchwały budżetowej gminy na 2020 rok.  

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020-2030, podjętej uchwałą  

nr XV/97/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 20 grudnia 2019 roku, 

c) Przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dobiegniew na 2021 

rok. 

d) Przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Dobiegniew na 2021 rok. 

e) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Centrum Integracji Społecznej w Dobiegniewie na 

rok 2021. 

f) udzielenia dotacji w 2020 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze 

Gminy Dobiegniew. 

g) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Dobiegniew. 

h) upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobiegniewie do prowadzenia 

postępowania w sprawach świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym. 

8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

9. Komunikaty. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.3. Wnioski i zapytania 

 Paweł Łysiak radny – wnioskował, aby w przyszłorocznym budżecie zrobić remont auli 

Gminnego Zespołu Szkół przy ul. Poznańskiej oraz o drogę do Sławicy. 
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 Jolanta Kadler radna – wnioskowała, aby w przyszłym roku naprawić chodnik, który 

prowadzi nad j. Osiek oraz zgłosiła sprawę dotyczącą cmentarza.   

 Leszek wieczór Wiceprzewodniczący RM – zapytał o przybliżoną datę wykonania 

chodnika na ul. Wojska Polskiego.  

 Marzena Wierzbicka radna – wnioskowała, aby w przyszłym roku zaplanowano 

ogrodzenie świetlicy wiejskiej w Radęcinie wraz z przyłączem elektrycznym oraz bramę 

na cmentarz wraz z poprawą ogrodzenia.  

 Bernard Szyrwiński radny – zgłosił zły stan drogi na ul. Polnej oraz problem spływających 

wód burzowych z ul. Wiśniowej w kierunku ul. Poznańskiej.  

 

 

Ad. 4. Sylwia Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa – przybliżyła wszystkie inwestycje 

wykonane w roku 2020, których łącznie było 43. Podziękowała za zaangażowanie Pani 

Sekretarz Grażynie Gradowskiej, Pani Skarbnik Dorocie Kopytek, podległym jednostkom, 

pracownikom urzędu.  

Zadania realizowane w roku 2020: 

 Przebudowa drogi we wsi Słowin 

 Przebudowa ul. Teatralnej i Parkowej w Dobiegniewie 

 Będzie rozbudowana ul. Jedności w Dobiegniewie, inwestycja rozpocznie się w tym 

roku, koniec 2021 

 Na Osiedlu Młodych ul. Pogodna inwestycja rozpocznie się w tym roku, koniec 2021 

 Droga Osiek – Lubiewko – inwestycja realizowana przy udziale powiatu i Gminy 

Dobiegniew, koniec inwestycji 2021r. 

 Zakończono projekt „Ochrona cennych siedlisk Drawieńskiego Parku Narodowego 

oraz przyległych obszarów Natura 2000 poprzez relokację ruchu turystycznego na 

szlak wodny Mierzęcka Struga” 

 Wymiana lokalnych źródeł ciepła na ekologiczne, zasilanie gazowe wraz  

z modernizacją sieci ciepłowniczej – modernizacja kotłowni przy ul. Mickiewicza, 

częściowa modernizacja kotłowni przy ul. Szkolnej wraz z podłączeniem budynków 

na ul. Gdańskiej 29 i 30 oraz wymienieniem źródeł ciepła w 12 domach 

jednorodzinnych. Projekt ten rozpocznie się w 2021r.  

 Przebudowano instalację c.o. w Gminnym Zespole Szkół przy ul. Poznańskiej. 

 Poprawa warunków życia mieszkańców wraz z budową infrastruktury technicznej na 

terenie Gminy Dobiegniew – projekt realizuje spółka PUK Komunalni, gdzie 
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wybudowanych zostanie 30 oczyszczalni przydomowych, modernizacja ujęcia wody 

w Podleścu, przebudowa ujęcia wody w Wołogoszczy wraz z wymianą sieci 

wodociągowej i budowa sieci kanalizacyjnej w m. Niwy. Projekt rozłożony na lata 

2021-2022.  

 Projekt modernizacja oczyszczalni ścieków wraz z budową sieci kanalizacji sanitarnej 

w m. Grąsy. Dokumentacja wykonana w ramach projektu Modelowa rewitalizacja 

miast. Gmina otrzymała wsparcie z Lubuskiego Programu Operacyjnego Lubuskie 

2020 w wysokości 9.800.000 zł. Pani Burmistrz bardzo serdecznie podziękowała Pani 

Marszałek Elżbiecie Annie Polak, Panu Marszałkowi Marcinowi Jabłońskiemu  

i Parlamentarzystom Województwa Lubuskiego Pani Krystynie Sibińskiej i Panu 

Waldemarowi Sługockiemu, którzy pomogli w zdobyciu środków na tak ważną 

inwestycję w Gminie Dobiegniew. Z Funduszu Inwestycji Lokalnych na ta samą 

inwestycję gmina otrzymała dodatkowe 2.000.000 zł, gdzie Pani Burmistrz również 

bardzo serdecznie podziękowała Wojewodzie Lubuskiemu Panu Władysławowi 

Dajczakowi za wsparcie inwestycji. Inwestycja realizowana będzie od 2021 -2023.         

 Poprawa jakości oświetlenia ledowego ul. Krótka, ul. Przemysłowa, ul. Pogodna,  

w Podleścu oświetlony został przystanek autobusowy, w Radęcinie 2 lampy  

i wykonana została dokumentacja oświetlenia na ul. Spacerową. Zaplanowane było 

również oświetlenie przejść dla pieszych na ul. Sienkiewicza, ale ze względu na 

uzgodnienia ta inwestycja wykonana zostanie do marca 2021r. 

  Gazyfikacja Dobiegniewa – w przyszłym roku zostanie zgazyfikowana część 

mieszkańców przy ul. Mickiewicza, co pomoże zmodernizować kotłownię na  

ul. Mickiewicza. 

 Przebudowa i rozbudowa Muzeum Woldenberczyków na rzecz rozwoju 

transgranicznej współpracy turystycznej. Program przy wsparciu Interreg VA. 

 Żłobek Miejski – projekt otrzymał dofinansowanie z programu Maluch +. Całkowity 

koszt budowy nowego żłobka na 50 dzieci do lat 3  - 2.746.130 zł. Dofinansowanie  

w kwocie 1.500.000 zł. Budowa planowana w przyszłym roku.  

 Dzienny Dom Seniora + - projekt, na który gmina otrzymała dofinansowanie  

z programu Senior +, gdzie w byłej siedzibie Urzędu Miejskiego na parterze 

wykonywane są pomieszczenia dla seniorów, którzy będą mogli przebywać 8 godzin 

dziennie. Całkowity koszt inwestycji 459.450 zł, koszt gminy 239.560 zł.  
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 Klub Senior + w Chomętowie gmina również otrzymała dofinansowanie  

z programu Senior +. Cały koszt tej inwestycji to 150.000 zł, dofinasowanie w kwocie 

120.000zł   

 Centrum Opiekuńczo – mieszkalne w Dobiegniewie – projekt przygotowany po byłej 

remizie na ul. Tuwima. Projekt złożony, gmina oczekuje na rozstrzygnięcie konkursu.  

 Odbudowa świetlicy wiejskiej w m. Ostrowiec – projekt rozpoczęty w roku 2020,  

cały remont i przebudowa w roku 2021. 

 Zakup średniego samochodu ratowniczo – gaśniczego dla OSP Dobiegniew. 

Dofinansowanie z LRPO Lubuskie 2020. 

 Modernizacja kształcenia zawodowego – projekt realizowany w Gminnym Zespole 

Szkół dla Szkoły Branżowej. 

 Zakończony został projekt TIK TAK – rozwój technologii informacyjno – 

komunikacyjnej. 

 W Przedszkolu realizowany jest projekt, który również realizowany będzie w roku 

przyszłym – poszerzenie oferty zajęć z uwzględnieniem potrzeb dzieci  

z niepełnosprawnościami przy Przedszkolu Baśniowa Kraina. 

 Lokalny Ośrodek Wiedzy i Edukacji – projekty z zakresu edukacji rozwoju osobistego 

dla mieszkańców gminy realizowane będą w przyszłym roku.        

 Dotacje na zabytki sakralne dla Parafii w Dobiegniewie w tym roku z aprobatą Rady 

Miejskiej przeznaczone było 100.000 zł 

 Budowa sieci światłowodowej na terenie Gminy Dobiegniew. 

 Wykorzystanie lokalnych warunków przyrodniczych poprzez utworzenie ścieżki 

pieszej nad j. Wielgie w Dobiegniewie wraz z adaptacją stanowisk wędkarskich. 

Gmina otrzymała wsparcie na ten projekt z Regionalnej Lokalnej Grupy Działania 

Pojezierze Dobiegniewskie. Rozstrzygnięcie przetargu jeszcze w tym roku.      

 Wymiana Przystanków autobusowych w m. Grąsy, Ostrowiec, Urszulanka  

  Zarząd Dróg Wojewódzkich realizuje inwestycję przebudowę ul. Poznańskiej. 

Planowany koniec prac jest na 15.12.br. Z budżetu Gminy Dobiegniew do tej 

inwestycji dofinansowane było 500.000 zł    

 Z Funduszu Inwestycji Samorządowych gmina otrzymała kwotę 1.700.000zł,  

która przeznaczona została na przebudowę i wkład własny dla Żłobka Miejskiego  

w Dobiegniewie.          

 Podpisane zostało Porozumienie Terytorialne z Powiatem Strzelecko – Drezdeneckim, 

Gminą Drezdenko, Zwierzyn i Stare Kurowo i zakwalifikowało się do pilotażu 
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Centrum Wsparcia Doradczego pn. „Północ Województwa Lubuskiego Zawsze 

Razem” gdzie wspólnie z Ministerstwem Rozwoju, Związkiem Miast Polskich 

tworzyć będą politykę regionalną dla całego obszaru, aby sięgnąć po środki z nowej 

perspektywy unijnej.  

 Posiłek w domu i szkole – remont jadalni w Gminnym Zespole Szkół przy  

ul. Gdańskiej, zadanie realizowane w tym roku. Kwota 56.000zł. W tym roku z 

oszczędności budżetowych remontowane są również 2 klasy w Gminnym Zespole 

Szkół przy ul. Gdańskiej, natomiast przy ul. Poznańskiej z projektu Lokalny Ośrodek 

Wiedzy i Edukacji remontowane są na parterze toalety, które dostosowane będą dla 

osób niepełnosprawnych.  

 W ramach projektu przedszkolnego zmodernizowane zostało wejście do Przedszkola 

Baśniowa Kraina w Dobiegniewie i zapewniona jest również dostępność dla osób 

niepełnosprawnych. 

 Projekt Lubuski e-urząd – rozbudowa systemu elektronicznego, obsługi mieszkańców, 

gdzie w ramach tego projektu gmina przeznaczyła 500.000 zł  

 Na stadionie miejskim w tym roku rozbudowana została trybuna główna na kwotę 

77.757 zł. W ramach projektu lubuskiego gmina otrzymała dofinansowanie na 

nawadnianie boisk – boisko „C”. 

 Projekt „Mały strażak” realizowany był przez 3 jednostki OSP: Dobiegniew, 

Mierzęcin i Słowin gdzie każda jednostka otrzymała dofinansowanie w kwocie 

25.000zł. W ramach tego dofinansowania strażacy zakupili mundury. 

 Pomoc Seniorom gmina otrzymała dotację dla OSP w kwocie 10.000 zł.  

 Organizacja miejsc rekreacji i wypoczynku na obszarach wiejskich w m. Sarbinowo, 

Podlesiec, Chomętowo, Słonów, Grąsy, Niwy, Osiek, Głusko, Rolewice – poprawa 

małej infrastruktury (place zabaw) oraz małych lokalnych miejsc wykorzystywanych 

do kąpieli. 

 Zdalna szkoła – zakupione zostały w ramach dwóch programów 55 laptopów do nauki 

zdalnej dla naszych uczniów. Kwota wydatkowana na ten projekt -123.361,33zł 

dofinansowanie w kwocie 114.421,35 zł. 

 Wykonano remont nawierzchni drogi gminnej w Wołogoszczy w kwocie 121.831,50zł 

 

Pani Burmistrz podziękowała Panu Andrzejowi Ograbkowi Kierownikowi Ośrodka 

Pomocy Społecznej oraz pracownikom Ośrodka Pomocy Społecznej w trudnym czasie, jakim 

jest pandemia.  



7 
 

Za pracę spółki PUK Komunalni Pani Prezes Agnieszce Walendzik. Pani Burmistrz 

również podziękowała również Pani Jolancie Pawlak Dyrektor Gminnego Zespołu Szkół, 

Wicedyrektorom GZS i wszystkim pedagogom za naukę zdalną. Pani Magdalenie Szyszko – 

Graban Kierownik Centrum Integracji Społecznej, że zakład dba o porządek miasta. 

Środowiskowy Dom Samopomocy z oszczędności pięknie wyremontował swoją placówkę 

oraz Pani Kierownik Anna Treler zakupiła nowe sprzęty rehabilitacyjne. Podziękowania 

kierowane były również dla radnych, sołtysów oraz dla Centrum Usług Wspólnych z Panią 

Dyrektor na czele Marleną Pawłowską oraz mieszkańcom Gminy Dobiegniew za pomoc 

drugiemu człowiekowi, tak ważną w dzisiejszych czasach.   

 Dariusz Majowicz radny – podziękował Pani Burmistrz za zaangażowanie w pracę  

i pozyskiwanie wielu projektów unijnych.  

 

Ad.5. Uchwalenie budżetu gminy na rok 2021. 

a) Pani Dorota Kopytek Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę w sprawie uchwały budżetowej 

gminy na rok 2021, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 

 b) Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Dobiegniew na 

2020r. 

Uchwałę Nr 735/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze z dnia 09 grudnia 2020 roku w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Dobiegniew na 2021 rok odczytała Pani Dorota Kopytek Skarbnik 

Gminy. Kopia Uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Następnie Pani Dorota Kopytek Skarbnik Gminy poinformowała, że po przedłożeniu projektu 

uchwały budżetowej gmina otrzymała informację, że otrzymała 1.5000.000zł na budowę 

żłobka. W związku z powyższym Pani Skarbnik zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały 

budżetowej. Po stronie dochodów wprowadza się 1.500.000 zł i po autopoprawce dochody 

budżetu wynoszą 42.063.436,00 zł, w tym dochody majątkowe w kwocie 8.421.725,00 zł.  

Po stronie wydatków również wprowadza się 1.500.000zł i po autopoprawce wydatki budżetu 

wynoszą 43.254.363,00zł i wydatki majątkowe wynoszą 12.099.165,00 zł. 

 

c) Odczytanie opinii Komisji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący poszczególnych komisji stałych Rady Miejskiej odczytali opinie komisji. 

Opinie stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
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Przed przystąpieniem do podpunktu d) porządku obrad Druhowie Przewodnicy Pan 

Waldemar Grzankowski i Pan Józef Pater dostarczyli Betlejemskie Światełko Pokoju.  

 

d) Pani Burmistrz przedstawiła krótką prezentację dotyczącą przyszłorocznego budżetu 

gminy, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 

e) W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr XXVIII/169/20 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2030. 

a) Uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-

2030 odczytała Pani Dorota Kopytek Skarbnik Gminy. Uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

b) Uchwałę Nr 736/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Zielonej Górze z dnia 09 grudnia 2020 roku w sprawie wydania opinii o projekcie 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-

2030 odczytała Pani Dorota Kopytek Skarbnik Gminy. Uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

c) nie było dyskusji na temat uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 

2021-2030. 

d) W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr XXVIII/170/20 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie ogłosił 10 minut przerwy.  

 

Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na 2020 rok. 
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 Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – poinformowała, że zał. Nr 1 w dziale 756 

zmniejszamy 11.962,00 zł, w dziale 758 wprowadzamy  26.500,00 zł – subwencja 

ogólna z budżetu państwa.  Łącznie zwiększa się dochody o kwotę 14.538,00 zł.  

W zał. Nr 2 wydatki wprowadza się kwotę 26.500 zł w rozdziale 80101 §3020-

wydatki osobowe niezaliczone do wynagrodzeń, zmniejsza się w 80113 Dowożenie 

uczniów do szkół w kwocie 13.555,00 zł w związku z nauką zdalną dowozy nie są 

wykonane w 100%. Wprowadza się na przeciwdziałanie alkoholizmowi kwotę 

1.593,00 zł i przenoszone są środki między działami 600-630 i 921-926 na bieżącą 

działalność Ref. OKSiR. Zał. Nr 3 łącznie na dotacjach 1.405.991,12 zł 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXVIII/171/20 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020-2030, podjętej uchwałą  

nr XV/97/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 20 grudnia 2019 roku, 

 Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – poinformowała, że zmiana Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy na lata 2020-2030 ma na celu uaktualnienie obowiązujących 

danych zawartych w uchwale budżetowej i związanych z nią dochodów i wydatków. 

Wszystkie zmiany, jakie nastąpiły Wieloletniej Prognozy Finansowej zachowane są 

relacje, o których mowa w art. 242,art. 243,art. 244 ustawy o finansach publicznych.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXVIII/172/20 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

c) Przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dobiegniew na 2021 

rok. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXVIII/173/20 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
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d) Przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Dobiegniew na 2021 rok. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXVIII/174/20 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

e) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Centrum Integracji Społecznej w Dobiegniewie na 

rok 2021. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXVIII/175/20 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

f) udzielenia dotacji w 2020 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze 

Gminy Dobiegniew. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że w roku bieżącym zaplanowana 

była kwota 100.000 zł na ochronę zabytków. Uzgodnienia z księżmi Parafii 

Dobiegniew, Radęcin i Parafii Prawosławnej były następujące: 30.000zł dla Parafii 

Dobiegniew, 70.000 zł dla Parafii Radęcin. W związku z tym, że w Parafii Radęcin 

nadal są nieuporządkowane kwestie odnośnie konserwatora zabytków i wpisania 

kościołów do rejestru zabytków Gmina Dobiegniew nie może udzielić takiej dotacji. 

Natomiast w kościele w Słonowie zabezpieczenie witraży zostało wykonane, dlatego 

też gmina może udzielić takiej dotacji dla Parafii Dobiegniew.   

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXVIII/176/20 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

g) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Dobiegniew. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że na poprzedniej sesji Rada Miejska 

przyjęła uchwałę dotyczącą zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
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przestrzennego gminy dla obręb Mierzęcin i żeby zmienić plan musi być również 

zmiana w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

wykonana w roku 2021 żeby firma Tokar mogła w roku 2022 rozpocząć inwestycję.     

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXVIII/177/20 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

h) upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobiegniewie do prowadzenia 

postępowania w sprawach świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że dotychczas Zespół Ekonomiczno – 

Administracyjny Oświaty zajmował się pomocą materialną o charakterze socjalnym, tzn.  

o przyznawaniu stypendium dla uczniów GZS i odkąd jest jednostka Centrum Usług 

Wspólnych tego zakresu pracy nie może wykonywać, ponieważ właściwym organem jest 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej.    

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXVIII/178/20 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad.7.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że nie tylko sala widowiskowa jest do 

remontu, potrzeby w placówkach oświatowych są znacznie większe, np. rozprowadzenie 

sieci internetowej do każdej klasy, remont budynku przy ul. Gdańskiej i żeby przystąpić do 

takiego remontu potrzebne są kosztorysy i pełne dokumentacje.      

 Jeżeli chodzi o drogę na Sławicę Pani Burmistrz zapowiedziała po nowym roku 

spotkanie z Panem Nadleśniczym Nadleśnictwa Smolarz w tej sprawie.   

 Jeżeli chodzi o chodnik w kierunku Osieka należy on do powiatu i Pani Burmistrz 

rozmawiała już w tej sprawie z Panem Starostą, który zapowiedział przebudowę tego 

chodnika. 

 Pani Burmistrz poinformowała, że cmentarze komunalne w Gminie Dobiegniewie jak 

najbardziej wymagają poprawy, modernizacji i remontu. Jeżeli spółka będzie 

wykonywała mniej pochówków nie będzie miała środków na modernizację cmentarza.  
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 Jeżeli chodzi o chodnik ul. Wojska Polskiego wykonawca, który wykonywał  

ul. Teatralną i Parkową wykona kosztorys i jak najszybciej będzie ten chodnik 

wykonany.   

 W sprawie ogrodzenia świetlicy wiejskiej zrobiony zostanie kosztorys. 

 Jeżeli chodzi o wody burzowe na ul. Polnej Pani Burmistrz poinformowała, że sprawdzi 

osobiście.  

 

Ad.8.  Komunikaty.  

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – odczytał pismo z Lubuskiego Urzędu 

Wojewódzkiego z dnia 10 grudnia 2020r. w związku ze skargą, która wpłynęła do 

Wojewody Lubuskiego. 

 Odczytał kartki świąteczne, które wpłynęły do Rady Miejskiej w Dobiegniewie  

od pracowników CUW i Przewodniczącego Zarządu Osiedla w Dobiegniewie.   

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – podziękowała za współpracę w roku 2020 i z okazji 

zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia życzyła zdrowia i spokoju. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – przypominał o przygotowaniu planów pracy na 

posiedzenia komisji i Rady.  

 

Ad.9. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXVIII 

nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym 

oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek 

   Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   w Dobiegniewie 

                                                                                               /-/ Marek Kowalczyk 

 


